
Høringssvar fra Ryttervejs LokalMED vedr. Masterplan for 
det sociale område 2024-2027 
 
Vi hilser Masterplanen velkommen!  

Det er en ambitiøs vision og et godt styreredskab.  
Vi genkender os selv og vores faglighed i den og synes allerede, vi er godt på 

vej. 
 

I forhold til den målgruppe vi arbejder med, er vi bekymret for, at pårørende 

vil få høje forventninger til, hvad vi kan levere for, at borgerne kan deltage i 
sociale fællesskaber, foreningsliv og have et hverdagsliv på egne præmisser. 

Lige som de har et stort ønske om mere fysisk aktivitet i hverdagen.  
 

Denne målgruppe vil have behov for ledsagelse for at kunne deltage i aktivite-
ter. Det er en udfordring med nuværende ledsagerbevillinger at imødekomme 

alle ønsker. Dertil kommer, at det er svært at skaffe tilstrækkeligt med ledsa-
gere. Særlig til de aktiviteter, der er størst efterspørgsel på – fx Handicapdi-

skotek og Kandiskoncerter. 
 

Der er behov for at få forventningsafstemt i hvilket omfang, vi som botilbud 
skal have mere idræt, leg og bevægelse ind i hverdagen for denne målgruppe. 

Hvis det skal være indenfor den økonomiske ramme, vi har i dag, har vi van-
skeligt ved at se, hvordan vi skal tilbyde mere fysisk aktivitet.  

Lad os understrege, at vi allerede nu tænker bevægelse ind i dagligdagen. Ikke 

mindst i vores interne dagtilbud, hvor vi har en fysioterapeut ansat. 
 

Disse udfordringer skal dog ikke forhindre os i at tænke muligheder! 
Vi glæder os over Masterplanen. 

 
 

 
Ryttervej d. 05.02.24 
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